
Wellicht ten overvloede stel ik mijn vragen nogmaals schriftelijk. Heb van de voorzitter in deze raad te 
horen gekregen dat hij ze ook schriftelijk zou beantwoorden. 
 
Inleiding: 
Door binnenvaartschepen wordt al varend ontgast. Hierbij komt het kankerverwekkende benzeen 
vrij. Op de kaart ontgassingsroutes kun je zien waar dat onder voorwaarden mag.  
 
Voorwaarden o.a.; 

a. mag alleen wanner dit niet wordt beperkt door (inter)nationale, provinciale 
of gemeentelijke wetgeving 

b. op de groene gedeelten van de kaart (daar zijn er veel van op de Waal in 
West Betuwe) 

c. wanneer een schipper aan de AND voorwaarden voldoet 
d. bij een ontgassings- /dan wel afzuiginstallatie (overheid is traag met 

aanleggen hiervan). 
 
Vragen; 

1) kunnen we de ontgassing gemeentelijk beperken? 
2) Is voor dit probleem regionaal aandacht? 
3) zo niet, kan dit bespreekbaar gemaakt worden? 
4) Kan er of wordt er vanuit de veiligheidsregio druk op rijks/provinciale overheden uitgeoefend 

voor aanleg van deze installaties? 
 
Zie het antwoord met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
Dittie van Zee, CDA 

 


